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Be they shocking, ambitious, or simply brilliant, these novels continue to enthrall today
as they did at the time they were written. Now, Penguin Classics is proud to present
them in gorgeous clothbound editions-vibrant volumes sure to become as treasured
to readers as the magnificent tales they tell.
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厚重，有力，坚定，真诚，美。非常怨恨大学时没有老师好好推荐这本书，晚遇到了这
么多年。

-----------------------------
这应该是第四次读这本小说，每次重读都对不同的人物有新的认知。与其说这是关于现
代生活的修行记录，不如说这是歌颂失败和平凡的史诗，与小说中人物如出一辙的是作
者最后的感叹，在这个年代写书不是被认为是他人之作，就是沦为平庸，然则现在生活
也正是由这些不起眼的瞬间组成的，小说家就如同业余历史学家，不仅告诉你史实，同
样也揭露了历史的规律。

-----------------------------
It is so far the best novel and of the most matured I have ever read. No wonder Virginia
Woolf described it as ‘one of the few English novels written for grown-up people’. I
love to read about her writing of Dorothea, when her story flows my mind go after her. I
think about her all the time and wonder, that I find a little bit of myself in her...
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